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Päevakord: 

1. Õpilasesinduse põhimääruse osas arvamuse avaldamine 

2. Kooli põhimääruse täiendamine 

3. 2021. aasta II lisaeelarve  

4. 2022. aasta eelarvetaotlus 

5. Kooli valmisolek uueks õppeaastaks 

6. Jooksvad küsimused 

  

1. G. Lehtmets tutvustas muudetud õpilasesinduse põhimäärust. Üheks eesmärgiks on 

suurendada õpilasesinduse koostööd juhtkonna ja hoolekoguga. Loodetakse liituda Eesti 

Õpilasesinduste Liiduga, mis pakub palju erinevaid koolitusi.  

Hoolekogu nõustus õpilasesinduse põhimääruse muudatusega. Põhimääruse võib 

suunata edasi õpilaskonnale heakskiitmiseks.  

  

2.  Koolidirektor T. Lohur selgitas, kuna koolis õpivad toimetuleku õppekava ja lihtsustatud 

õppekavaga lapsed, vajab kooli põhimäärus täiendamist. Direktor tegi ettepaneku täiendada 

põhimääruse 2. peatüki §9 lõiget 2 järgnevalt: Õpingute alusdokumendiks on põhikooli riikliku 

õppekava ja põhikooli lihtsustatud riikliku õppekava alusel koostatud kooli õppekava.  

T. Lohur lisas: Koolis töötab erituge vajavate laste õpetajana pikaajalise kogemusega õpetaja, 

koolil on olemas sobivad ruumid ja tugimeeskond õpetaja toetamiseks. Tahame pakkuda lastele 

võimalust õppida kodulähedases koolis.  

Hoolekogu arutas ja toetas kooli põhimääruse täiendamist. 

  

3. Koolidirektor T.Lohur selgitas II lisaeelarvet. 

- Puuduvad vahendid on püütud leida eelarve sees olemasolevaid ressursse ümber jagades.  

- Kool sai Progetiigrist toetust, lisandub eelarvesse õppevahendite tuluna. Samuti on saanud 

kool toetust õpihuvilaagrite korraldamiseks ja uussisserändajate keeleõppeks.  

- Oluline puudus on kütterahades, kuhu on vaja leida lisavahendeid.  



- Projekt „Sport koolis“ sai küll toetust Eesti Olümpiakomiteelt, aga vaja leida selleks ka 

omafinantseering. Projekt käivitub 2021. aasta sügisel. 

- Renoveeritud II korruse ruumid vajavad uut mööblit (inventar) ja sisustust, milleks on vaja 

leida täiendavaid vahendeid.  

Hoolekogu nõustus II lisaeelarve vajadustega. 

 

4. Koolidirektor T. Lohur tutvustas 2022. aasta eelarvetaotlust ja selgitas kooli olulisemaid 

vajadusi IKT vahendite ja inventari ning remonditööde osas:  

- Kool tunneb puudust statsionaarsest arvutiklassist. Olemasolevad lauaarvutid on vananenud. 

Spetsialistide sõnul on mõistlikum uusi arvuteid rentida. 

- Algklassi osasse oleks vaja lähikuvaprojektorit, ka teised olemasolevad projektorid vajavad 

väljavahetamist. Kindlasti on vaja algklassi osasse uusi ruloosid. 

- 2022. aastal toimub vilistlaste kokkutulek, vaja on täiendavaid ressursse ürituse 

korraldamiseks.  

- Algklasside osa seinad ja II korruse uue osa seinad vajavad värskendamist, lagi ja uksed 

väljavahetamist.  

Hoolekogu nõustus 2022. aasta eelarvetaotlusega. 

  

5. Hoolekogu tutvus renoveeritud ja sisustatud koolimajaga. Rõõm oli tõdeda, et remonditud 

ruumid on avarad, valged, sisustatud kaasaegse ja valdavalt ergonoomilise mööbliga. Mööbli 

paigutust ja kõrgusi saab muuta, mis muudavad nii laste kui ka õpetajate 

töökeskkonnatingimusi oluliselt. 

Renoveeritud ruumide kõrval hakkasid silma ka järgmised ruumid, mis vajaksid võimalusel 

kohendamist ja värviga värskendamist.  

Hoolekogu jäi renoveeritud ja möbleeritud ruumidega rahule. 

  

6. Vastused hoolekogu küsimustele 

- Kool ja õpetajad on valmis uueks õppeaastaks ja vajadusel ka hübriidõppeks. 

- Koolil on olemas kõik õpetajad ja tugispetsialistid. 

- Facebooki kinnine kooli grupp on taaskord inimeste osas ülevaatamisel, et eemaldada kooliga 

mitteseotud inimesed.  

- Kooli õpilaste arv püsib stabiilselt 84 õpilase peal, on nii kooli juurde tulijaid kui ka kahjuks 

lahkujaid.  

- E-kooliga lõpeb leping 31. augustil ja kool läheb 1. septembrist üle Stuudiumi peale. Kuidas 

see kõik täpselt olema saab selgub lähiajal.  
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